

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 18/1/00. THE SUPREME COURT OF CANADA ANNOUNCED TODAY THAT JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL WILL BE DELIVERED AT 9:45 A.M. ON THURSDAY, JANUARY 20, 2000. THIS LIST IS SUBJECT TO CHANGE.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 18/1/00. LA COUR SUPRÊME DU CANADA ANNONCE QUE JUGEMENT SERA RENDU DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES LE JEUDI 20 JANVIER 2000, À 9 H 45. CETTE LISTE EST SUJETTE À MODIFICATIONS.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

1. *Dr. Phillip Godfrey Ashmore v. Melanie Ann Van Mol, Phillip Frederick C. Van Mol and Sandra Lynn Van Mol.* (B.C.) (27171)
 2. *Pardee Equipment Ltd. v. Her Majesty the Queen* (F.C.) (27165)
 3. *Réal Bérubé, et al c. Sa Majesté la Reine, et al* (Crim.)(Qué.)(27530)
 4. *The Toronto-Dominion Bank, et al v. John Schumacher* (Ont.)(27423)
 5. *Centra Gas Manitoba Inc. v. Jack Bohemier, et al* (Man.)(27197)
 6. *Association des radiologistes du Québec c. Jean Rochon* (Qué.)(27313)
 7. *Jacques Laurendeau c. Sa Majesté la Reine* (Crim.)(Qué.)(27563)
 8. *Sam Lévy & Associés Inc. c. 2858-4665 Québec Inc.* (Qué.)(27327)
 9. *Valerie Morrow v. Her Majesty the Queen*(Crim.)(Alta.)(27441)
 10. *Beaver Lumber Company Limited v. Jim Epoch* (Ont.)(27193)
 11. *Olympia Interiors Ltd., et al. v. Her Majesty the Queen* (F.C.A.)(Ont.)(27550)
 12. *Ministry of Finance v. John Higgins, Inquiry Officer, et al.* (Ont.)(27191)
 13. *Phyllis Susin carrying on business as Romano Construction Co., et al. v. Harper, Haney and White* (Ont.)(27221)
-